
                                                                                                                                                                                                                                  
       

Referat 
For møde i Skolebestyrelsen OEH 

Dato: 

27. Marts 2025 

Tid: 

17:00 – 19:00 

Sted: 

Personalerummet 

Emner: Evaluering af implementering af de digitale principper, 
Fagfordeling og ressourcefordeling, Revision af princip for 
skolehjemsamarbejdet, Evaluering og Opsamling fra 
kontaktforældremødet, Forældrebårne skoletraditioner 

             

          

Mødeleder: Tine Michelsen 
Mødedeltagere: se liste under dagsorden 
Afbud: Kristina, Bob, Tenna, JaKob,  
Referent: Mikael 
Forbered: Læse bilag 

 

 
Emne 

Punktets formål og Proces 

 
Varighed 

Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1 Meddelelser Orientering fra: 

• Forperson 
• Elever 
• Medarbejder 
• Eksterne 

• Ledelsen 
 

45 min Forperson: 
Tak for det fine arrangement ved 
skolelederindsættelsen. Det var et 
flot arrangement med gode indslag 
og god energi og både børn, 
forældre og personaler. 
 
Elever: 
Elevrådsmøde i dag.  
5. årgang vil gerne have kogende 
vand til nudler f.eks. 
7. årgang vil gerne have nogle flere 
pauser. 
Eleverne har talt med lærer om at de 
gerne vil have flere arrangementer 
f.eks. fredage nede i EAT. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Eleverne skal arbejde videre med 
ønskerne/ideerne. 
 
I dag var der åbningsfest for det nye 
EAT område. Der er malet og 
indkøbt flotte møbler. Det var et 
godt arrangement.  
 
25/4-27/4 tager nogle elever 
formentligt med til Danske 
Skoleelever Arrangement i Århus. 
 
Medarbejder: 
Skole: Personalet er i gang med 
arbejdsfordeling. Der er kommet 
flere ressourcer. 
Der er mange møder og spændende 
snakke om næste skoleår hvor meget 
bliver anderledes. 
Personalets trivselsundersøgelse er 
afsluttet. Svarprocent på 85%. Nu 
skal vi tale om hvordan vi arbejder 
videre med undersøgelsen.  
Rapporten er tilgængelig 5. maj 
2025. 
 
Den 24. april er der forårsudstilling i 
bygning 4 med værker lavet af 
elever. 
 
KKFO. Personalet er spændt på hvad 
trivselsundersøgelsen siger. 
Personalet løber stærkt. Der 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

mangler en pædagog. Og en anden 
pædagog er midlertidigt lånt ud til 
skolen. Det betyder pt. at nogle 
værksteder desværre er lukket. De 
har været for få ansatte siden 
december.  
Der bliver snarest slået en 
pædagogstilling op i en 
fastansættelse.  
 
Eksterne: 
Vesterbro Ungdomsgård: 
3. årgang starter 2. maj. Der er et 
forældremøde om det i april. Der 
kommer mere orientering ud om 
det. 
 
Har fået en henvendelse fra 
kontaktforældre på 8. årgang. De er 
interesseret i et forældremøde 
omhandlende mobilpolitik.  
 
Er obs på børn de ikke ser i klubben. 
De kontakter forældre til børn der 
ikke kommer jævnligt. Der arbejdes 
på en anden organisering, så også 
børn der ikke kommer så meget, får 
noget tilbud. 
 
Anders forældreråd KKFO: 
Ikke noget til orientering. 
 
Ledelsen: 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 
Fagfordeling og ressourcefordeling 
fylder meget pt.  
 
Vi ser bl.a. også på ledelsens 
fordeling af tid. Så vi foreslår at vi 
fremover stiller med skoleleder og 
Mikael som referent fast til 
bestyrelsesmøder. Og at øvrig 
ledelse møder afhængigt af 
dagsorden. 
Kommentar: bestyrelsen forstår 
godt det med ledelsens overvejelser 
i bestyrelsen. Men kan måske 
komme til at savne KKFO leder. 
Det skal nok tydeliggøres hvad der 
skal drøftes i forældreråd og hvad 
der skal drøftes i bestyrelsen. 
Der bør laves årshjul for forældreråd 
samt bestyrelsen i det hele taget. 
 
 
Der starter ny skolesekretær Nina. 
Hun starter 1. april. 
 
Der starter ny pædagogisk leder 1. 
maj. 
 
Der er kommet mange nye 
ressourcer i timer/penge. Vi skal ud 
og ansætte 6-7 lærere. 
Der vil blive to-lærere i mange timer. 
Hvordan det skal foregå 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

samarbejdsmæssigt skal drøftes 
meget mere. 
Folk skal betrygges i hvad det går ud 
på. Vi arbejder meget med 
tydelighed. Folk har forskellige 
erfaringer med det. Nogle har 
prøvet det før. Nogle har ikke. 
Det vil kræve fælles forberedelse. På 
sigt skulle den fælles forberedelse 
gerne gøre det nemmere at 
forberede på sigt. 
 
Der skal også ansættes i KKFO.  
 
Næste skoleår skal der være to 
voksne i hovedparten af fgtimerne 
på 0. og 1. årgang.  
På øvrige årgange kommer der også 
to-voksne i en hel del timer. 
 
Der er pt. ved at blive etableret 
årgangsteams og så fordeles fag 
efterfølgende.  
 
 

2 Evaluering af 
implementering af 
de digitale 
principper 
V. Tine  

Opsamling på input. 10 min Elevrådet har drøftet politikken. 
Det har også være drøftet på 
kontaktforældremøde. 
De store elever ønsker at have mobiler 
i pauserne.  



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Hvis man ikke må have mobiler, skal 
alle lærere i udskolingen håndhæve 
det.  
Stadig for meget skærm i 
undervisningen. Der ønskes flere 
oplæg. 
 
 
Både kontaktforældre og forældrene i 
bestyrelsen er særligt opmærksomme 
på brugen af skærm i spisepauser, 
vikartimer og hyggestunder, hvor vi 
oplever, at skærmene bliver brugt 
mere, end det var tiltænkt i princippet. 
 
 
Ledelsen/skolen har nogle 
opmærksomhedspunkter som vi 
arbejder med. 
 

 Pause  5 
 

3 Fagfordeling og 
ressourcefordeling 
V. Signe 

Orientering om fagfordeling og ressourcefordeling i 
kommende skoleår 

15 min. Bestyrelsen mener punktet er klaret 
oppe under pkt. 1 under orientering fra 
ledelsen. 

4 Revision af Princip 
for Skole-
hjemsamarbejdet  
v. Arbejdsgruppen 

Opsamling på input fra forældre. 
Kort status v. arbejdsgruppen. 
 

10 min Der har været rundspørge til 
kontaktforældrene. Og punktet blev 
drøftet på kontaktforældremøde.  



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Nogle synes man får for lidt 
information. Nogle synes det var tilpas.  
Det virker ikke til at der er fælles regler 
for kommunikation i huset på tværs af 
de forskellige årgange. 
Der savnes generel information i 
beskeder til forældre om der er tale om 
orientering eller om der forventes 
noget af dem i de konkrete situationer. 
Arbejdsgruppen synes de nu kan gå i 
gang med at udarbejde et udkast til 
princip for skolehjemsamarbejdet. 
 
En central del af det er at få personalet 
involveret. 
 
Ledelsen: vi kan bruge noget af tiden i 
forberedelsesdagene til sommer på at 
handle om kommunikation. 
 
 

5 Evaluering og 
Opsamling fra 
Kontaktforældremød
e 
10. marts kl. 17-19 
v. Tine 

Opsamling på input fra skolens forældre (Bilag) 
Evaluering af form og indhold 

10 min Der blev drøftet hvad man synes 
fungerer godt. Og hvad der kan gøres 
bedre. 
 
Godt: 

• Engagerede voksne 
• Lille skole, man kan låne skolens 

lokaler 
• En del gode traditioner 
• På nogle årgange mange ture 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

• Stor fokus på elevtrivsel, MOT 
mv. 

• Skolestart 
 
 

Kan blive bedre: 
• Behandling af toiletter, 

(elevrådet vil tage det op) 
 
Der var et stort fremmøde på 
kontaktforældremødet. Og det var et 
rigtigt godt møde. 
 
Vi vil gerne få kalendersat et nyt 
kontaktforældremøde. Der kunne 
f.eks. være orientering om 
Mangfoldige Børnefællesskaber og 
hvad det indebærer. 
 
Vi prøver at få lavet et 
kontaktforældremøde lige i starten af 
det nye skoleår hvor der kan 
orienteres om hvad der er af nyt. 
 
 

6 Forældrebårne 
skoletraditioner 
v. Tine 

Drøftelse af mulige forældrebårne skoletraditioner. 
Proces og næste skridt. Nedsættelse af arbejdsgruppe og 
tovholder. 

10 min. Punktet udsættes til næste gang da 
nogle af ”tovholderne” ikke er til stede 
i dag 

 Kommende punkter • Vi skal kalendersætte et kontaktforældremøde, 
• Princip for skolehjemsamarbejde 

 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

• Forældrebårne skoletraditioner 
 

 
Forældrerepræsentanter: Amel Dzemidzic, Rasmus Okholm-Hansen, Kristina Silla, Tine Michelsen, Jakob Lindbirk, Anders 
Jerking, Tenna H. Petersen 
Forældre suppleant: Bjørn Sven Jensen 
Medarbejderrepræsentanter: Kenneth Engberg Hansen, Miki Medum Klamer 
Eksterne samarbejdspartnere: Mikkel Bendtsen, VUG 
Elev rep.: Bob Høffding 7. A og Theo Boström 7. A 
Fra skolens ledelse: Signe Arnholt Haugaard skoleleder, Morten Christensen souschef, Christian von Jessen, KKFO-leder, Mikael 
Stenstrup, administrativ leder 


